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  - Pa nemam neko posebno mišljenje o tome. Što se mene tiče može ostati i ovako kako jeste.
Ja sam odrasla i živela pod takvim običajima i navikama, tako da nema potrebe menjati ih. Ako i
prihvate samo Gregorijanski kalendar neće biti strašna promena...  
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